
Referat årsmøte i Frol ski/skiskytteravdeling 

07.06.16 

 

 

Sted: Frolfjellet skisenter 

Til stede: Robert Ressem, Knut Erik Norøy, Bente Sundsvik, Sylvi Haugnes, Ståle 

Matberg, Ruth Spillum, Morten Munkeby, Harald Vadla, Berit Ressem, Asmund Bjørshol, 

Svenn-Erik Guddingsmo, Sverre Matberg, Jo Severin Matberg, Martin Grønli og Ole Hustad 

 

 

Sak 1. Åpning 

 Bente ønsker velkommen 

 

 

Sak 2. Godkjenning av innkalling og sakliste 

 Godkjent 

 Gjør oppmerksom på at sakliste er tilgjengelig i forkant neste gang 

 

 

Sak 3. Valg av møteleder og sekretær 

 Møteleder: Bente 

 Sekretær: Martin 

 

 

Sak 4. Årsmeldingen 2015/16 

 Gjennomgått, bemerkninger følger 

 Skal være kr. 10 000 i underskudd, ikke overskudd 

 Langrenn 

o Ole Skjetne og Sondre Skoglund Leithe kan nevnes som nye deltakere på 

kretsrenn 

 Skiskyting 

o Resultater for Ole Rødvik Kilskar må med 

 Økonomi 

o Vervearrangement 19. mai flyttes til neste års årsmelding 

o Jobbes med avtaler for reklameplater og skilt 



 Frolkarusell 

o Invitere aviser til å skrive om Frolkarusellen neste sesong 

o Informasjon om Frolkarusellen kan gis ut på skolen 

 Arrangert foreldrekveld må nevnes i årsmeldinga 

 Vurdere å øke antall julekalendre per person 

o Må være mulig å levere tilbake kalendre om man har tatt på seg å selge flere 

 

 

Sak 5. Regnskap 2015/16 

 Gjennomgått  

 En føringsfeil fra forrige års regnskap må rettes 

 Godkjent 

 

  

Sak 6. Budsjett 2016/17 

 Legges til kr 45 000 på «egenandeler» og «reiser, opphold NM, Norgescup 

Hovedlandsrenn» 

 Ellers er budsjettet godkjent  

 

 

Sak 7. Handlingsplan 2016/17 

 Engasjere junior- og seniorutøvere ifht. rekrutter 

 Oppfordre til trenerkurs slik at man får økt kompetansen rettet mot yngre utøvere 

 Handlingsplan er gjennomgått, oppdatert og vil bli lagt på hjemmesiden 

 

 

Sak 8. Frolhytta og skianlegget – status og framdrift 

 Ole Hustad informerte om den økonomiske situasjonen og framdrifta av Frolhytta 

 Skal ikke kalles skihytta, men Frolhytta/idrettshytta 

 Ferdigstilling av kjeller gjenstår 

 Ca. kr. 750 000 i gjeld når hytta er ferdig 

 Skal ikke påføres mer gjeld 

 Får sannsynligvis spillemidler i 2017 

 Momsrefusjon ventes mars/april 2017 når hytta er ferdigstilt 

 Satser på å få solgt flere reklameskilt 

 Må få spillemidler før det kan settes igang nye prosjekter 

 Kronerullingsprosjektet avsluttes pga. liten inntjening 



Sak 9. Valg 

 Valgkomiteen har foreløpig ikke klart å finne ny kasserer og oppmann for langrenn  

 Forslag fra valgkomiteen 

o Kasserer kan sitte som leder i økonomiutvalget 

o De to som sitter i langrennsutvalget kommende sesong tar på seg 

oppmannsjobben og intensiverer bruken av Facebook som informasjonskanal  

 Martin Grønli, Harald Vadla, Ståle Matberg, Øystein Olsen, Ruth Spillum, Mette 

Kilskar, Jon Arne Lian, Oddbjørn Høyslo, Olav Daling og Asmund Bjørshol trer ut av 

sine roller og takkes for innsatsen 

 Øystein Olsen ser for seg å komme tilbake neste periode 

 Valgkomiteen takker alle som stiller til valg/gjenvalg kommende periode 

 Styret og utvalgene består nå av: 

Styret 

Leder:      Bente Sundsvik  På valg 2017 

Nestleder:     Jo Severin Matberg  På valg 2018 

Økonomileder:    Berit Ressem   På valg 2017 

Kasserer:     ??     

Leder langrennsutvalg:   Robert Ressem  På valg 2018 

Leder skiskytterutvalg:   Svein-Erik Guddingsmo På valg 2018 

Leder anleggsutvalg:    Sverre Matberg  På valg 2017 

 

Langrennsutvalget: 

Leder:      Robert Ressem  På valg 2018 

Oppmann:     ?? 

Medlem:     Bård Haugnes   På valg 2017 

 

Skiskytterutvalget: 

Leder     Svein-Erik Guddingsmo På valg 2018 

Oppmann    Unni Øien   På valg 2017 

Drift anlegg, våpen og rekvisita Gunnar Pettersen  På valg 2017            

 

Anleggsutvalget: 

Leder     Sverre Matberg  På valg 2017 

Prosjekt Frolhytta   Hans Petter Myrås 

Løypeansvarlig   Ketil Røe   På valg 2017 



Kjøkkenansvarlig   Linda D. Halsan  På valg 2017 

 

Økonomiutvalget 

Leder     Berit Ressem   På valg 2017 

Benedicte Rossini  På valg 2018 

Kyrre Skjetne   På valg 2018 

Frolkarusellnemda 

Leder     Sylvi Haugnes   På valg 2018 

Morten Munkeby  På valg 2017 

      Bent Ingar Fuglu  På valg 2017 

                     Gunnar Alstad   På valg 2018 

                                                      Øyvind Skei                          På valg 2018 

                Hermann Leithe  På valg 2018 

Løypenemda 

Leder     Ketil Røe                             På valg 2017 

Oddbjørn Næss  På valg 2017 

Sverre Matberg  På valg 2018 

                                                             

Revisor 

Oppnevnes av hovedlaget 

 

Valgkomite 

Leder     Heidi Moe   På valg 2017 

Hans Martin Holden  På valg 2017 

Knut Erik Norøy  Gjenvelges (2018) 

 

Eventuelt 

 Når utøvere drar på private samlinger oppfordres det til at utgifter faktureres gjennom 

klubben slik at det gis momskompensasjon  

 Dersom vi skal arrangere kretsrenn i skiskyting ønsker vi fortrinnsvis å ha hele 

arrangementet selv, ikke samarbeid med andre klubber pga. større inntjening 

 Vi ønsker skilt som viser til Frolfjellet skisenter ved avkjørsel til fjellveien 

Referent: Martin Grønli 


